

《单词百科:thermistor是什么意思?thermistor怎么发音?thermistor的解释和用法》

英语单词thermistor是什么意思?thermistor怎么读?thermistor怎么发音?简答网为您整理了thermistor的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



thermistor怎么读

thermistor的读音:[θ ɜ : ' m ɪ st ə]

thermistor的意思

1、n.电热调节器;

thermistor的双语例句

1、A thermistor, type of temperature-to-resistance transducer, is able to transduce temperature into a continuous electrical signal.

一种电热调节器,一类抗温变频器,能把温度转化为连续的电信号.

2、A new logarithm linearization compensation method of thermistor without temperature drift is proposed in this paper.

提出了一种新的无温漂对数热敏电阻线性化补偿方法.

3、The composition, technique and characters about the manganite based thermistor materials were reviewed in this paper.

本文对含锰尖晶石系列热敏电阻材料的组成、制备工艺和性能给予了评述.

4、MF 51 Series, MF 91-MF 96 series NTC thermistor for temperature below 300 °C and the temperature control circuit.

MF51系列、MF91-MF96系列的NTC热敏电阻器适用于300°C以下的测温与控温电路.

5、A new type of wide-temperature range NTC thermistor with obvious variable B-value character was developed.

报导了一种具有明显变B值特性的新型宽温区NTC热敏电阻.

6、Commonly used in temperature compensation, temperature control with NTC thermistor with MF 11 ~ MF 17 series.

常用的温度补偿、温度控制用NTC热敏电阻器有MF11~MF17系列.

7、Based on Negative Temperature Coefficient (NTC) Thermistor and AD μ C 847, designing a fine temperature measurement system.

以负温度系数热敏电阻 (NTC) 和AD μ C847为核心器件,研制并设计出一套精密的温度检测系统.

8、What is the temperature when the resistance of the thermistor is 15.2 ohms?

当热敏电阻的阻值为15.2 Ω 时,温度是多少?

9、Presents a method to measure the wind velocity with the thermistor as the velocity sensor.

提出了一种用球形热敏电阻测量气流速度的方法.

10、The nonlinear characteristic of thermistor results low accuracy in temperature

measurement.

热敏电阻器的非线性是导致测温准确度下降的主要原因.

11、 A thermistor operates an alarm lamp.

热敏电阻操动报警灯.

12、 When the circuit breaks down next time, PTC Thermistor can enter the state of protection again.

下次电路再出现故障时, 过载保护PTC热敏电阻又可以进入保护状态.

13、 This thermistor will cut off the circuit automatically when over heating or over current occupied.

是一种过温、过流保护器,温度达到设定规格自动切断电路.

14、 Thermistors and thermistor protection relays shall be fitted to all motor starters above 75 kW.

电热调节器与电热调节器保护继电器应该被安装于所有大于75千瓦的电动机启动器上.

15、 AimTo heating method present by thermistor (HMT) to change stress in welding seam of press pipeline.

目的研究热感应法对压力管道焊缝及其热影响区内应力状态的改变.

以上是简答网为您整理的thermistor怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于the

rmistor的用法、the

rmistor的释义、thermistor的相关详情

请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/thermistor>